
ACTA DE LA JUNTA ESPORTIVA MUNICIPAL
DEL 10 DE JUNY DE 2014

A la vila de Muro de l’Alcoi, a les 20.00 hores del dia 10 de juny de 2014 es reuneixen a
la Sala de Juntes de la Casa de Ferro d’aquesta localitat els membres següents a fi de celebrar
sessió de la Junta Esportiva Municipal:

- Regidor d’Esports i president per delegació de l’Alcaldia.
- Coordinador d’activitats esportives
- Coordinador d’instal·lacions esportives
- Representant del Club Escacs Muro
- Representant del Club de Caça “La Primitiva”
- Representant del Club Centre Excursionista Muro
- Representant del Club BTT Matzem 
- Representant del Muro Veterans 
- Representant del Club Patí Muro
- Representant del G. Pesca El Talpó
- Representant del Club Pilota Valenciana Muro
- Representant del Club Triatló Trimuro
- Representant de l’Atlètic Muro Femení CF
- Representant de l’Associació Juvenil Tio Pep (Futbol 7)
- Representant del CRAC Rugby

No hi assisteixen:
- Representant d'EUPV
- Representant de l’ARDC Tiempo Libre Muro
- Representant del Muro CT
- Representant del Club Muro Bàsquet “Almoroig”
- Representant del Club Frontenis Muro “Penya el Frare”
- Representant del Muro CF 
- Representant del Club Automodelisme
- Representant del Club Bàsquet Muro
- Representant de Mawashi-Kan
- Representant del Ciclista Muro
- Representant del PP
- Representant de l’IES Serra Mariola
- Representant del CP Montcabrer
- Representant del CP El Bracal 

Excusen l’assistència:
- Representant del Club d’Atletisme Les Llebres
- Representant del PSOE

Tot  seguit,  els  membres  que  assisteixen  a  la  Junta  Esportiva  Municipal  passen  a
estudiar els punts següents de l’Ordre del Dia:



1.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL 15 DE ABRIL DE 2014

Es rectifiquen els clubs que van assistir a la Junta i s'afegeix el Club d'Escacs Muro i, tot
seguit, s’aprova per unanimitat l’acta anterior.

2.- SOL A SOL

El regidor d’Esports comença dient: “La subvenció del Sol a Sol, com fa uns quants
anys, serà de 2.880 €, les bases són les mateixes modificant les dates ja que la resta del
contingut és el mateix. Vos demane disculpes pel poc temps que tindreu per a presentar la
sol·licitud, ja que el termini finalitzarà aquest divendres. En la Junta anterior no es va quedar
gens clar  el  tema del  protocol  per si  plou.  Si  voleu fem una cosa,  si  plou ens enviem un
watshap i quedem en una cosa en concret. Al final no es farà un protocol per pluja ja que no és
viable.”
S'aprova per unanimitat que el mateix dia del Sol a Sol es decidirà quantes hores es paralitza
l'activitat.

3.- BEQUES ACADEMICOESPORTIVES

El regidor d’Esports comenta que: “Les bases tant de les beques com dels premis estan
clares  a  falta  de  concretar  hui  la  data  de  la  Gala  de  l'Esport.  En  el  tema de  les  beques
academicoesportives, vos demane que col·laboreu i que presenteu la gent jove que teniu en els
vostres clubs. En l'altra Junta vos vaig proposar el 27 de desembre i el 21 de novembre, i no es
pot  ni  una data  ni  l'altra,  per  diferents  raons.  Hi  ha dues  dates  lliures,  el  24  o el  17 de
d'octubre.  En saber-ho cert,  vos enviarem la data final  de la Gala i  les  bases i  així  podeu
presentar les candidatures que vulgueu. Les candidatures que es van presentar l'última vegada
seran vàlides per a enguany.”
S'aproven per unanimitat les bases a falta de la data de la Gala de l'Esport.  

4.- PRECS I PREGUNTES

El regidor d’Esports comenta que: “Vos demane per favor que en la mesura que siga
possible presenteu els horaris del Sol a Sol tan prompte pugueu i així poder fer el tríptic.”

La representant  del  Club Patí  Muro pregunta  “Nosaltres  no podríem començar  més
tard?”.

El regidor d’Esports contesta dient: “No, ja que no volem que coincidisca la final de
futbol sala amb la vostra exhibició. Per una altra banda, la Regidoria d'Esports està mirant de
tancar algunes exhibicions com són les de zumba, tir amb arc, trial, escalextric, etc.”

La representant del Club Patí Muro comenta que: “Nosaltres volem fer un partit a les
22.00 hores del divendres, t'ho comente pel tema de la zumba.” 

El  regidor  d’Esports  contesta  dient:  “Cap  problema,  en  tindre  els  vostres  horaris
nosaltres ja ajustem les exhibicions que tenim pensades. Vosaltres presenteu els vostres horaris
i ja farem nosaltres per quadrar-ho.”

La  representant  de  l’Atlètic  Muro  Femení  CF comenta  que:  “Volia  comentar  que el
nostre Club també fa classes a xiquets, i tenim una escola de futbol, i volia fer una pregunta,
per a la propera temporada, voldríem saber quins horaris i quins dies disposarem per a poder
fer classes. També voldria dir que discrepe del criteri que els primers a triar els horaris són les



escoles esportives municipals. Sempre ens passa que els últims a triar som quasi dels últims i
no em pareix just. De totes formes, he de dir que l'any passat no vam tindre cap problema al
respecte. Enguany també està el nou club de rugby i supose que tindrem més problemes en la
Llometa”.

El regidor d’Esports contesta dient: “Si no vas tindre cap problema l'any passat per què
planteges el problema? No t'entenc. De totes formes, hi ha un reglament de les instal·lacions
que posa l'ordre d'utilització de les instal·lacions”. 

La representant de l'Atlètic Muro Femení CF contesta dient: “Ho dic en la JEM per a
evitar problemes i preferisc dir-ho ací per si cal modificar el reglament de les instal·lacions ja
que no em pareix just.”

El coordinador d'instal·lacions contesta dient: “Com bé has dit, hi ha un club nou i sols
tenim un camp de gespa, i haurem de compartir-lo entre tots.”

La representant de l'Atlètic Muro Femení CF contesta dient: ”L'any passat vam ser uns
50 esportistes entre xiquets i majors. La cosa és que si un xiquet s'apunta al Muro CF té més
preferència que si s'apunta amb nosaltres, i això no em pareix correcte.” 

El coordinador d'instal·lacions contesta dient: “El reglament està aprovat pel Ple”.
El  regidor d’Esports  contesta dient: “Si  voleu que el  rectifiquem es planteja en una

Junta i es modifica el que tots decidim.” 

I no havent-hi més assumptes per tractar, per ordre de la presidència es va alçar la
sessió, a les 20.41 hores del dia indicat, 10 de juny de dos mil catorze, de la qual per mi, el
secretari accidental, s’alça la present acta.

EL PRESIDENT EL SECRETARI ACCIDENTAL 


